
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand oktober was de fractie 
binnen en buiten het raadshuis aan het werk voor onze gemeente. Zo 
werd in de raad de begroting over 2024 behandeld en namen wij het 
initiatief voor een online petitie tegen de komst van coffeeshops in onze 
gemeente. In deze nieuwsbrief blikken we hierop terug. 

 

Femke Koekoek legt raadswerk tijdelijk neer 

Femke Koekoek legt tijdelijk haar 
werkzaamheden neer als raadslid en 
fractievoorzitter van CDA Hoogeveen. Femke 
werd op 16 oktober samen met haar man 
Peter trotse ouders van zoon François. Na de 
bevalling traden er echter complicaties op, die 
een lang herstel van Femke gaat vragen. 
Femke heeft daarom tijdelijk ontslag als 
raadslid ingediend bij burgemeester Karel 
Loohuis.  

Vicefractievoorzitter Bert Otten vertelt: “Wij 
zijn dankbaar dat Femke en François 
momenteel in goede gezondheid verkeren. Het herstel gaat veel van Femke 
en haar gezin vragen. Het is daarom begrijpelijk dat Femke tijdelijk 
terugtreedt uit de raad en de tijd neemt voor haar revalidatie. Het bestuur 
en de fractie leven met Femke en haar familie mee en bidden voor een 
spoedig herstel.” 

Femke wordt vervangen door Klaas Kroezen. Bert Otten neemt de functie 
van fractievoorzitter waar.  
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Begroting 2024: ‘Niet het vele is goed, maar het goede is veel’ 

Tijdens de raadsvergadering van 19 oktober werd de begroting over 2024 
behandeld in de Hoogeveense raad. De begroting is de uitwerking van de 
Kadernota in juli die de kaders meegeeft voor het beleid en de begroting in 
het aankomende jaar. Bert Otten kwam namens de CDA-fractie met een 
wijsheid die de visie van het CDA op de begroting omvat: ‘Niet het vele is 
goed, maar het goede is veel’ 

Voor het CDA houdt dit in dat we niet de kwantiteit voorop stellen, maar juist 
de kwaliteit voor ons persoonlijk leven, de gemeenschap en de overheid. Bij 
de overheid klotst het geld en de taken tegen de plinten, maar dat betekent 
niet direct dat we daarmee al het goede doen. Het CDA pleit daarom voor 
een overheid die inwoners helpt om zelf een zinvol leven en een sterke 
samenleving op te bouwen. Argwaan maakt plaats voor vertrouwen en de 
gemeente adviseert en waar nodig faciliteert de gemeenschap.  

De gemeente zou vanuit deze visie moeten werken aan een realistische en 
uitvoerbare begroting, waarbij de factuur aan onze inwoners eerlijk en 
rechtvaardig is met een eerlijk ozb-tarief. Daarnaast wenst de CDA-fractie 
dat de gemeente het achterstallig onderhoud van wegen, fietspaden en 
bruggen wegwerkt. De CDA-fractie ziet deze drie punten – 
verkeersveiligheid, realistische en uitvoerbare begroting en OZB – 
gedeeltelijk terug in de begroting.  

Op het gebied van verkeersveiligheid is de CDA-fractie positief over de 
houding en inzet van wethouder Bisschop. Zo wordt er op dit moment 
gewerkt aan het traject Boekweitlaan-Lomanlaan-Buizerdlaan en de 
Domeinweg en plannen voor de Wijsterseweg zijn in de maak. Alhoewel het 
CDA meer had gewild bij de Kadernota, zijn we tevreden met de 
maatregelen die in de begroting zijn opgenomen.  

Over een realistische en uitvoerbare begroting is het CDA minder positief. 
De CDA-fractie maakt zich zorgen of de gemeente wel al haar ambities kan 
waarmaken en vraagt zich af of er genoeg ruimte is voor de samenleving. 
Het college toont dan wel initiatief met het willen aantrekken van 30 fte, 
maar de vraag rijst of dit wel financieel wenselijk is en of het college wel 
kritisch kijkt naar het takenpakket van de gemeente. 

Het college heeft tot slot ons ozb-voorstel om teveel betaalde ozb terug te 
betalen aan onze inwoners niet meegenomen in de begroting. De fractie 
realiseert zich dat het een te groot voorstel was om mee te nemen in de 
begroting. We komen daarom in aanloop naar de volgende kaderbrief met 
een voorstel hierover.  

‘Niet het vele is goed, maar het goede is veel’. Met dat vertrekpunt blijft het 
CDA zich inzetten voor onze gemeente. Door kritisch te zijn op de ozb, op de 
taken van de overheid, op verkeersveiligheid en armoedebestrijding. Zo 



willen we met een andere houding dat de overheid vertrouwen terugwint, 
minder geld uitgeeft en we er toch een betere samenleving op na zullen 
houden.  

 

CDA start petitieactie tegen komst coffeeshops in Hoogeveen 

Het college van burgemeester en wethouders heeft vergaande plannen om 
het openen van coffeeshops in de gemeente Hoogeveen toe te staan. Met 
de plannen kunnen exploitanten bij verstrekking van een gedoogverklaring 
voor een periode van tien jaar openlijk wiet verkopen. CDA Hoogeveen vindt 
dit een onwenselijke ontwikkeling en start daarom een petitieactie. 

CDA-raadslid Haaije Feenstra-Paas licht toe: 
“Voor het CDA geldt dat onze kinderen in 
een veilige omgeving moeten kunnen 
opgroeien. Daar horen coffeeshops niet bij. 
Coffeeshops normaliseren immers het 
gebruik van softdrugs, terwijl het verkopen 
en het gebruiken van softdrugs verslavingen 
en criminaliteit in de hand werkt. Dat vindt 
het CDA zeer zorgelijk en daarom hebben 
we besloten om een petitieactie op te 
zetten. Met de petitieactie willen wij samen 
met onze inwoners een signaal afgeven aan 
de Hoogeveense raad en het college om de 
komst van coffeeshops in onze gemeente tegen te houden. Wij roepen dan 
ook iedereen op om deze petitie te ondertekenen. Samen staan we namelijk 
sterk voor een samenleving waarin drugsgebruik niet wordt genormaliseerd 
en onze kinderen veilig kunnen opgroeien.” 

Het CDA werkt bij deze petitieactie samen met ChristenUnie en SGP. De 
petitie kan worden ondertekend via www.geencoffeeshopinhoogeveen.nl  

 

CDA is mede-indiener van motie waterstofwijk Nijstad-Oost 

Het CDA heeft tijdens de raadsvergadering van 19 oktober samen met VVD, 
GemeenteBelangen en SGP een motie ingediend over de woningbouw in 
Nijstad-Oost. In Nijstad-Oost zijn er plannen om een waterstofwijk te 
bouwen, maar de aansluiting van waterstof op Nijstad-Oost is al meerdere 
malen uitgesteld, terwijl de gemeente Hoogeveen nog niet in staat is 
gebleken om het aantal woningen fors te verruimen. Het CDA vindt dit 
onwenselijk en is daarom mede-indiener van deze VVD-motie. 

http://www.geencoffeeshopinhoogeveen.nl/


Raadslid Bert Otten licht toe: “Voor het CDA is van belang dat er voor 
iedereen een betaalbaar huis is. Bij voorkeur zijn deze huizen 
toekomstbestendig met een aansluiting op duurzame energie. Dat kan 
waterstof zijn, maar er zijn genoeg andere alternatieven als groen gas en 
elektriciteit. We hebben daarom samen met VVD, GemeenteBelangen en 
SGP een motie ingediend, waarin we het college verzoeken om Nijstad-Oost 
op een duurzame en snelle manier te ontwikkelen. Zo combineren we 
duurzaamheid met onze grote woningbouwopgave.” 

De motie wordt tijdens de raadsvergadering van 9 november in stemming 
gebracht.  

 

College staat welwillend tegenover voorstel CDA over Van 
Gogh 

In de vorige fractie nieuwsbrief heeft u 
kunnen lezen dat CDA-raadslid Aaf-Tineke 
Bisschop schriftelijke vragen heeft gesteld 
aan het college over het Van Gogh-jaar. Dit 
jaar is het 140 jaar geleden dat Vincent van 
Gogh is aangekomen op station Hoogeveen. 
Daarom worden er in Hoogeveen en in de 
provincie diverse activiteiten georganiseerd 
om de schilder en zijn leven in Drenthe in de 
schijnwerpers te zetten. Het CDA waardeert 
deze initiatieven en stelde schriftelijke 
vragen om Vincent van Gogh nog meer 
onder de aandacht te brengen. 

Aaf-Tineke Bisschop licht toe: “In de schriftelijke vragen heb ik het college 
gevraagd om onder de naamborden van Hoogeveen aandacht te schenken 
aan de relatie tussen Hoogeveen en Van Gogh. Het CDA vindt dit belangrijk, 
omdat het zorgt voor meer verbinding in de samenleving en het bijdraagt 
aan een positief beeld over Hoogeveen. Uit de beantwoording van het 
college blijkt dat zij hier sympathiek tegenover staan. Het college neemt het 
idee mee en verwacht in het voorjaar van 2024 hier meer duidelijkheid over 
te kunnen geven.” 

 

 

 

 



Arnold de Weerd aanwezig bij het leggen van struikelstenen 

Op vrijdag 13 oktober was CDA-raadslid 
Arnold de Weerd aanwezig bij het 
leggen van struikelstenen door de 
Stichting Hoogeveense 
Herdenkingsstenen. De stichting heeft 
als doel om gedenktekens aan te 
brengen op het trottoir voor de 
vroegere woonhuizen van mensen die 
door de nazi’s zijn verdreven. Iedere 
steen staat daarbij voor één vermoord 
mens. Met de stenen worden de 
slachtoffers – 165 joden in de gemeente 
Hoogeveen – in herinnering gebracht, 
opdat we niet vergeten. 

 

Doe ook mee met de campagne voor de Tweede 
Kamerverkiezingen! 

Op woensdag 22 november is het zover. Nederland 
mag vervroegd naar de stembus om een nieuwe 
Tweede Kamer te kiezen. Het CDA is vanuit Drenthe 
sterk vertegenwoordigd met boerin Eline Vedder 
uit Ruinerwold op plek 2 en Bart van Dekken uit 
Zuidwolde op plek 38. Wij gaan voor een sterk 
vertegenwoordigd christendemocratisch geluid in 
Den Haag. Helpt u mee? Wij zoeken vrijwilligers die 
op 18, 20 of 21 november willen helpen met een huis-
aan-huis flyeractie in onze gemeente en die op 11 
november willen flyeren op de Hoogeveense markt.  

Daarnaast willen we zo zichtbaar mogelijk zijn in 
onze wijken en dorpen. U krijgt een poster van het 
landelijk partijbureau, maar we hebben ook grote 
posters van Henri Bontenbal op A1-formaat. Heeft u een mooie en zichtbare 
plek voor een grote poster? Laat het ons weten en wij brengen de poster 
naar u toe! 

Laten we samen van Nederland een fatsoenlijk land maken met een groot 
CDA. Geef je op als vrijwilliger voor flyeren of een poster bij campagneleider 
Erik-Jan Kreuze via kreuzeop11@gmail.com  

 

mailto:kreuzeop11@gmail.com


Uitnodiging: Politiek café op 20 november met Anne Kuik en 
Bart van Dekken in de Koffiepot 

CDA Hoogeveen organiseert samen met 
CDJA Drenthe op maandag 20 november 
een politiek café over veiligheid en 
coffeeshops. Onderdeel van veiligheid, 
ondermijning is in de gemeente 
Hoogeveen een groot probleem. De 
Rekenkamer bracht onlangs een 
verontrustend rapport uit, waaruit bleek 
dat Hoogeveen een hoog risicoprofiel 
heeft, maar ondermijning nauwelijks de 
aandacht krijgt in het beleid. De 
christendemocraten willen daarom met 
Hoogeveners in gesprek over 
ondermijning en coffeeshops tijdens een 
politiek café met Tweede Kamerkandidaten Anne Kuik (nummer 10) en Bart 
van Dekken (nummer 38).  

Fractievoorzitter a.i. Bert Otten vertelt: “Anne Kuik en Bart van Dekken 
hebben veel expertise op het gebied van veiligheid. Anne Kuik is momenteel 
woordvoerder veiligheid in de Tweede Kamer en Bart van Dekken heeft 
jarenlang bij justitie gewerkt. Het CDA vindt veiligheid dan ook belangrijk. In 
een fatsoenlijk land voelt iedereen zich namelijk veilig en kun je veilig over 
straat. Daarom willen wij samen met u het gesprek aangaan hoe we 
Hoogeveen veiliger kunnen maken en welke gevolgen coffeeshops hebben 
voor de veiligheid in onze gemeente. U bent van harte uitgenodigd!” 

Het politiek café vindt plaats op maandag 20 november in De Koffiepot, 
Hoofdstraat 81 in Hoogeveen. Inloop is vanaf 19:30. De avond is vrij 
toegankelijk 



Op bezoek bij… 

In de maand oktober bracht de CDA-
fractie een aantal werkbezoeken aan één 
van de vele (maatschappelijke) 
organisaties en initiatieven die onze 
gemeente rijk is. We bieden hen een 
luisterend oor en denken met hen mee. Zo 
brachten we een bezoek aan de 
voedselbank, het vliegveld en was de 
fractie bij de bijeenkomst ‘Senioren aan 
zet!’ 

Wilt u ook met ons in gesprek of heeft u 
een idee voor een werkbezoek? Laat het 
ons weten via info@cdahoogeveen.nl   
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